

Date: 06 July 2026

OFFER COMPLETION ANNOUNCEMENT

Offer under the Takeover and Acquisition Regulation

Al Wahaj AlAzrak for Manufacturing LLC ("Blue Gas") made an offer to acquire up to 100% of the issued share capital of Muscat Gases Company SAOG ("MGC"), pursuant to the Takeover and Acquisition Regulation (FSA Decision No. E/2/2019), from all shareholders of Muscat Gases Company SAOG registered as at the Record Date specified in the Offer Document, in accordance with the terms and conditions set out therein.

Key Dates

- **Offer Opening Date:** 14 June 2026
- **Offer Closing Date:** 05 July 2026

Referring to the above Offer, United Securities LLC, the Offer Manager, is pleased to announce that the Offer has been accepted by Muscat Gases Company SAOG shareholders representing 15.52% of the issued share capital of Muscat Gases Company SAOG.

In accordance with the terms of the Offer Document, Blue Gas will accept all valid acceptances received during the Offer Period at the fixed cash Offer Price of OMR 0.151 per share. The transfer of shares and settlement of the Offer consideration will be completed through the Muscat Stock Exchange and Muscat Clearing & Depository in accordance with the Offer timetable.

Description	Shares	%
Total voting shares held by Blue Gas prior to the Offer	12,552,153	41.84%
Number of voting shares for which acceptance has been obtained	4,655,094	15.52%
Number of voting shares accepted by Blue Gas	4,655,094	15.52%
Total voting shares owned by Blue Gas following completion of the Offer	17,207,247	57.36%

Offer Manager: United Securities LLC

For any enquiries relating to the Offer, please contact:

- Ayman Al Lawati
- United Securities LLC
- Tel: +968 2476 3300 / +968 2476 3337
- Email: ayman@usoman.com



التاريخ: 06 يوليو 2026

إعلان إتمام العرض عرض بموجب لائحة الاستحواذ والسيطرة

تقدمت شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.م ("مقدم العرض") بعرض للاستحواذ على ما يصل إلى 100% من رأس المال المصدر لشركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع، وذلك وفقاً لأحكام لائحة الاستحواذ والسيطرة الصادرة عن هيئة الخدمات المالية بموجب القرار رقم (خ/2019/2)، والموجه إلى جميع مساهمي شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع المقيدين في تاريخ التسجيل المحدد في مستند العرض، وذلك وفقاً للشروط والأحكام الواردة فيها.

التواريخ الرئيسية

- تاريخ بداية العرض: 14 يونيو 2026
- تاريخ انتهاء العرض: 05 يوليو 2026

وبالإشارة إلى العرض المشار إليه أعلاه، يسر الشركة المتحدة للأوراق المالية ش.م.م بصفتها مدير العرض أن تعلن عن قبول العرض من قبل مساهمي شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع بما يمثل 15.52% من رأس المال المصدر للشركة.

ووفقاً لأحكام مستند العرض، فإن شركة الوهج الأزرق للصناعة ش.م.م ستقبل جميع طلبات القبول المستوفية للشروط والمستلمة خلال فترة العرض بسعر نقدي ثابت قدره 0.151 ريال عماني للسهم الواحد. وسيتم تنفيذ نقل الأسهم وتسوية المقابل النقدي وفقاً للجدول الزمني للعرض من خلال بورصة مسقط وشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

البيان	عدد الأسهم	%
إجمالي أسهم التصويت المملوكة لشركة الوهج الأزرق للصناعة قبل العرض	12,552,153	41.84%
عدد أسهم التصويت التي تم الحصول على قبول بشأنها	4,655,094	15.52%
عدد أسهم التصويت المقبولة من قبل شركة الوهج الأزرق للصناعة	4,655,094	15.52%
إجمالي أسهم التصويت المملوكة لشركة الوهج الأزرق للصناعة بعد إتمام العرض	17,207,247	57.36%

مدير العرض: المتحدة للأوراق المالية ش.م.م

للاستفسارات المتعلقة بالعرض، يرجى التواصل مع:

- أيمن اللواتي
- الشركة المتحدة للأوراق المالية ش.م.م
- هاتف: +968 24763337 / +968 24763300
- البريد الإلكتروني: ayman@usoman.com

